
 

 

 

Zpráva ze závodu 
ME dorostu  

07. – 14.7.2024, Ploiesti, Rumunsko 

 

Počet účastníků: 363 

Počet zemí: 38 

 

Vedoucí výjezdu: Hana Majarová 

Trenérky ČLS: Martina Macková, Johana Horáčková 

RU21M: Richard Krejčí, František Heřmánek, František Pospíšil 

RU21W: Andrea Louvarová 

RU18M: Ondřej Kilián 

RU18W: Jana Anna Mecnerová, Natálie Saxlová, Eliška Fialová 

 

V roce pořádání ME probíhá pouze jeden závod Youth Cup a druhým kolem je právě 
Mistrovství Evropy. Druhé kolo YC a ME proběhlo v rumunském městě Ploiesti kousek do 
Bukurešti.  

 

Výsledky: 

Kompletní výsledky ze závodu 

https://www.ianseo.net/Details.php?toId=18685 

 

Průběh závodu: 

Celý závodní týden provázelo velmi horké počasí kolem 35 stupňů.  Závod probíhal na 
hypodromu, kde bylo možné se schovat v jediné klimatizované budově. Ta zároveň 
fungovala jako úschovna nářadí. Pozitivem byly velké stany, které zaručovaly dostatek 
stínu. Obecně to bylo z pohledu organizace závodu a kvality prostředí jedno z horších ME. 
Neukotvené terčovnice, které při náhlé bouřce poletovaly po střelnici, jsou toho důkazem.  

V kvalifikační části se naší výpravě příliš nedařilo. Obecně výsledky celého startovního pole 
v jednotlivých kategoriích byly slabší, než bychom na ME očekávali. Dobré výsledky podaly 
jen tradičně silné týmy jako je Francie, Turecko atd. Svou roli mohlo sehrát velmi horké 
počasí a také vítr, který na velké otevřené ploše dělal větší problémy, než se mohlo 
z pohledu na střelecké čáře zdát. Do eliminací jsme tak neměli výhodné pozice nicméně 
byl to nový start a členové našeho týmu šli do soubojů odhodlaně. Přes první kolo postoupili 
František Heřmánek i Pospíšil, Richard Krejčí měl první kolo volný postup stejně tak Andrea 
Louvarová. V druhém kole 1/24 už junioři na své soupeře nestačili, nejblíže byl postupu 
Richard, který ve vyrovnaném souboji prohrál až v rozstřelu. Všichni tři se umístili na 
konečném 33.místě. Andrea vyhrála souboj se slovenskou soupeřkou ale následně ji ve 
vyrovnaném souboji, který musel rozhodnout rozstřel, zastavila v postupu holandská 
reprezentantka. Nutno podotknout, že si obě závodnice daly v rozstřelu 10, bohužel ta 
holandská desítka byla blíže středu. Andy tak obsadila konečné 17.místo. 

 

 



 

V kategorii U18 měl Ondřej Kilián při své premiéře v prvním kole volný postup, v druhém 
kole zvítězil proti slovenskému reprezentantovi. V kole 1/16 nastoupil proti italskému 
protivníku, na kterého již nestačil a umístil se tak na konečném 17 místě. V kategorii 
kadetek se přes první kolo dostala pouze Natálie Saxlová. Jana Anna i Eliška své první 
souboje bohužel prohrály. Naty se v druhém kole utkala s favorizovanou Francouzkou. Byl 
to velmi dobrý souboj ale bohužel dopadl lépe pro soupeřku a Naty se stejně jako Ondra 
umístila na 17.místě.  

V soutěži mix týmů se dostal o kolo dále mladší kadetský mix tým. Jana Anna s Ondřejem 
si v prvním kole suverénně poradili s týmem Gruzie. Ve druhém kole navázali na dobrý 
výkon až v poslední sadě souboje což už však na silný turecký pár nestačilo. V kategorii 
juniorů mix tým Andy a Richarda prohrál hned v prvním kolem v rozstřelu, a to o jediný 
smolný bod.  

Závěr týdne patřil soutěži družstev a dá se říct, že si všichni aktéři spravili chuť. Tým 
kadetek porazil v prvním kole krásným výkonem polský tým. Bohužel díky losu 
z kvalifikace narazily hned v druhém kole na první Turkyně, nicméně souboj si i tak užily 
a snažily se podat co nejlepší výkon. Jako tým fungovaly skvěle. Ještě větší radost nám 
udělal juniorský tým kluků, který svým výkonem strhl parádní atmosféru a celá naše 
výprava si jejich souboje moc užila. V prvním kole kluci porazili překvapené Italy 
v rozstřelu a v druhém souboji svedli těsný souboj s týmem Izraele. Souboj rozdílem 
jednoho bodu v poslední sadě prohráli ale byl to nástřelově nejlepší souboj na střelnici, a 
tak i přes prohru zůstal pozitivní pocit z kvalitního souboje.  

 

Závěrečné hodnocení: 

Všichni členové výpravy si z tohoto týdne vzali spoustu cenných postřehů ať už 
v souvislosti s počasím nebo svým střeleckým výkonem. V rámci hodnocení před odjezdem 
jsme i s ostatními trenéry zmínili jak pozitivní momenty, tak slabší místa, na kterých je 
třeba pracovat. Až na tři členy výpravy to je nový ne tolik zkušený tým, který má před 
sebou hodně práce, a to bylo při hodnocení bráno v potaz. Nicméně obecně to nebylo 
nejvydařenější ME co do počtu kvalitních umístěních a je potřeba si i toto umět přiznat a 
společně hledat cestu ke zlepšení.  

Všem děkuji za vzornou reprezentaci a kolegům trenérům za spolupráci při zajištění celé 
výpravy v průběhu závodního týdne.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

V Prostějově dne 5.8.2024       Hana Majarová 

Vedoucí výjezdu 


